



አዲስ አበባ ፣ ኢትዮጵያ

**SALESIANS OF DON BOSCO**

P.O.BOX 531  
 ADDIS ABEBA, ETHIOPIA  
 E:mail cesaresdb@gmail.com

TEL. +251 11 465 1491  
 +251 11 465 0876

Addis Abeba, Christmas 2024

Dear Friends and Benefactors,

It is with heart full of gratitude that I write to you from this marvelous land of Ethiopia to share with you our journey and the progress we are making. Christmas being the moment of sharing and reflection, I want to take advantage of it to thank you for your unflinching and constant help.

Thanks to your generous donations, we have succeeded to bring smiles to the faces of many children, who without your help would have very little to put their hope in. However, we cannot stop here. The necessity and the daily needs are enormous. Many children are still struggling to have access to food that nourishes and adequate academic formation that prepares them.

One of the initiatives that we hold dear in our heart is the distance adoption. Through this program every child has the possibility of receiving concrete and personalized help that makes so much meaning in their life. It is not only a material help but also a gesture of love that offers a way out of poverty and lack of access to opportunities. Every little help is changed into a great reality: food, clothes, books and enriching educative experiences.

Thus, we invite those who have not yet taken into consideration the idea of distance adoption to consider the idea of adopting one of our children. Your generosity would not only reconstitute and improve the life of one child but also the hope of the entire families. In this season of the year, while we celebrate love and solidarity, let us remember that every gesture counts.

Together we can change dreams into realities. Thank you so much from the heart for being part of our mission. I wish you a Christmas full of Joy and Peace.

With affection,



Cesare Bullo, SDB  
Salesian Missionary in Ethiopia



Chers amis et bienfaiteurs,

C'est avec le cœur plein de gratitude que je vous écris de cette merveilleuse terre d'Éthiopie pour partager avec vous notre parcours et les progrès que nous réalisons. Noël étant le moment du partage et de la réflexion, je veux en profiter pour vous remercier de votre aide indéfectible et constante.

Grâce à vos généreux dons, nous avons réussi à faire sourire de nombreux enfants qui, sans votre aide, n'auraient guère de raisons d'espérer. Cependant, nous ne pouvons pas nous arrêter là. La nécessité et les besoins quotidiens sont énormes. De nombreux enfants ont encore du mal à avoir accès à une nourriture qui les nourrit et à une formation scolaire adéquate qui les prépare.

L'une des initiatives qui nous tient à cœur est l'adoption à distance. Grâce à ce programme, chaque enfant a la possibilité de recevoir une aide concrète et personnalisée qui donne tant de sens à sa vie. Il ne s'agit pas seulement d'une aide matérielle, mais aussi d'un geste d'amour qui offre une issue à la pauvreté et au manque d'accès aux opportunités. Chaque petite aide se transforme en une grande réalité : de la nourriture, des vêtements, des livres et des expériences éducatives enrichissantes.

Ainsi, nous invitons ceux qui n'ont pas encore pris en considération l'idée de l'adoption à distance à envisager l'idée d'adopter l'un de nos enfants. Votre générosité permettrait non seulement de restituer et d'améliorer la vie d'un enfant, mais aussi l'espoir de familles entières. En cette période de l'année, alors que nous célébrons l'amour et la solidarité, rappelons-nous que chaque geste compte.

Ensemble, nous pouvons transformer les rêves en réalités. Merci beaucoup du fond du cœur de faire partie de notre mission. Je vous souhaite un Noël plein de Joie et de Paix.